
Bilaga 2 - Rådets förslag att inte bevilja överföring Rådets motivering till 

avslag
HS 9015
Ögon/Öron, Ombyggnad samt 

utrustning ÖNH plan 5/6,  (IP 

21)

Syncentralens flytt till Remonthagen har varit beslutad 

sedan länge. Tyvärr har arbetet med flytten dragit ut på 

tiden. Orsakerna därtill är för mig som verksamhetschef 

inom område Ögon endast delvis kända då jag inte är 

huvudansvarig för projektet och det finns utsedda 

personer som ska jobba med lokalfrågor i Regionen. 

Möjligen har inblandade personer olika syn på varför 

förseningen skett, men ur min synvinkel har arbetet 

försenats främst pga otydlighet kring vem som driver 

frågan och otydlighet kring vem som har beslutsmandat. 

För att förändringsarbete ska fungera behöver rätt 

personer involveras och en handlingskraftig projektledare 

finnas. 

Bristande kommunikation och missförstånd kan också ha 

bidragit till förseningen. Därtill har inblandade personer 

delvis bytts ut under resans gång.

Från Ögon sida har vi lämnat in synpunkter och konkreta 

förslag, men vi upplever att det ändå inte hänt så mycket. 

Givetvis har det uppstått frågor/problem, som krävt 

merarbete (tex att hitta lämpligt fikarum eller planera 

rummens storlek), men detta är förväntat vid alla typer av 

förändringar i en verksamhet och inget som borde lett till 

någon större försening.

Lokalbristen är akut och flytt av syncentralen till Remonthagen är 

nödvändig för att få loss fler rum. Från Ögonmottagningens sida 

kommer en utebliven investering innebära att vi inte kan bedriva 

planerad vård. Vi kommer då inte klara vårt uppdrag med stor 

risk för att vi behöver köpa vård från privata aktörer. Vi har köpt 

in operationsutrustning för flera miljoner som vi inte kommer 

kunna använda om vi inte får loss fler rum på 

Ögonmottagningen. Kostnaderna vid utebliven investering 

bedöms vida överstiga kostnaderna för den planerade 

investeringen.

Hela 8 485 0 8 485 11 000 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten som 

informerayts om detta, får återkomma i IP 

2025 eller framåt

Kvinna, Diatermiapparat med 

utsug till gyn-mott. (IP 23)

Anledning till försening är tidsbrist och oklarheter vilken 

typ av maskin som kan inhandlas

Maskinen är verksamhetskritisk och behöver finnas, nuvarande maskin 

är gammal och riskerar att haverera.

Hela 100 0 100 0 Rådet anser att verksamheten själv inte 

prioriterat investeringen och föreslår 

avslag till överföringen. Området får 

återkoimma i IP 25 istället eller söka 

omdisponering inom 2024 års beslutade 

objekt.  Om utrustningen havererar finns 

ersättningsutrustning att tillgå, enligt MTA

AnOpIVA-C-op, Spolo, IP 23 Nuvarande spolo fungerar fortfarande. Det har inte 

varit någon stor brådska att byta ut den. Men 

maskinen är gammal och kan rasera när som helst 

om man ser till förväntad livslängd. Så det måste 

finnas möjlighet att byta ut maskinen och därför 

önskas budgeten flyttas över till 2024, då köpet 

troligen genomförs.

Fördyrad kostnad då det behöver skickas som restavfall, istället 

för att hanteras med spolom blir även en arbetsmiljöförsämring.

Hela 100 0 100 0 Rådet anser att verksamheten själv inte 

prioriterat investeringen och föreslår 

avslag till överföringen. Området får 

antingen återkoimma i IP 25 istället eller 

söka omdisponering inom 2024 års 

beslutade objekt eller vid haveri söka från 

haveripotten

HNR, Eosophagusstimulator (IP 

23)

Svårt att hitta till en liknande produkt i samma 

prisklass

Om investeringen ej görs, ökar R&R kostnaderna. Skulle öka 

kostnaderna markant.

Hela 130 0 130 0 Rådet anser att verksamheten själv inte 

prioriterat investeringen och föreslår 

avslag till överföringen. Området får 

återkoimma i IP 25 istället eller söka 

omdisponering inom 2024 års beslutade 

objekt.

HNR, Defibrillator lifepack 20 

(IP 21)

Företaget som är upphandlat har endast en produkt 

som ej är helt optimal för slutenvården

Konsekvens vid utebliven investering är att man kan ej behandla 

dödliga arytmier. Extrem påverkan på patientsäkerheten 

Hela 65 0 65 65 Rådet anser att investeringen, i avvaktan 

på att verksamheten hittar rätt leverantör, 

inte bör överöras till 2024. Trots att 

tilldelade medel/budget är från 2021 

saknas fortfarande rätt 

leverantör/produkt vilket tyder på att 

verksamheten själv inte prioriterat 

investeringen så högt. Området får 

återkoimma i IP 25 istället eller söka 

omdisponering inom 2024 års beslutade 

objekt.
HNR, Defibrillator lifepack 21, 

(IP 21).

Företaget som är upphandlat har endast en produkt 

som ej är helt optimal för slutenvården

Konsekvens vid utebliven investering är att man kan ej behandla 

dödliga arytmier. Extrem påverkan på patientsäkerheten 

Hela 65 0 65 65 Rådet anser att investeringen, i avvaktan 

på att verksamheten hittar rätt leverantör, 

inte bör överöras till 2024. Trots att 

tilldelade medel/budget är från 2021 

saknas fortfarande rätt 

leverantör/produkt vilket tyder på att 

verksamheten själv inte prioriterat 

investeringen så högt. Området får 

återkoimma i IP 25 istället eller söka 

omdisponering inom 2024 års beslutade 

objekt.
Ortopeden c-op, Gipssåg el 

med dammsugare, C-op (IP 23)

Pga att övriga investeringar runt C-op tagit stora 

resurser så har den ej kunnat prioriteras för inköp.

Vi kan då inte öppna gips på operation. Hela 70 0 70 0 Rådet anser att investeringen, i avvaktan 

på att verksamheten hittar tillräckligt med 

resurser som kan ta tag i investeringen, 

inte bör överföras till 2024. Områdets 

motivering tyder på att verksamheten 

själv inte prioriterat investeringen så högt 

då det borde krävas minimala resurser till 

inköp av gipssåg. Trots det har inget inköp 

skett. Området får återkomma i IP 25 

istället eller söka omdisponering inom 

2024 års beslutade objekt

Fastighet 27358
 Energiförsörjning Värme kyla Utredning pågår, Vattendom mm som försening Samarbete med Jämtkraft, långsiktigt projekt överf 0 8251 60 0 10000 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får återkomma 

i IP 2025 eller framåt

Nödbelysning och 

hänvisningsskyltning

pågår, projektledare ska anlitas Skyltning om utrymning fungerar ej Hel 900 0 0 900 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får återkomma 

i IP 2025 eller framåt

7384 Uppgradering styr o 

övervakning

klart 2023 Reservdelar finns ej Del 0 184 0 750 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får återkomma 

i IP 2025 eller framåt

Dörrpartier Höghuset sjh Projektet pågår, Brandskyddet kan ej säkerställas del 2248 541 0 6500 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får återkomma 

i IP 2025 eller framåt

Utöka sprinkleranläggning Pågår även 2024 Lagkrav - ej god anläggning hel 300 400 700 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten löser detta på 

annat sätt. Återstående budget behövs 

inte.

 Kronofogden, utemiljö Pågår, fortsätter till våren Miljöpåverkan Del 305 0 0 400 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten löser detta på 

annat sätt. Återstående budget behövs 

inte.

 Energisparåtgärder Projektet pågår, Politiskt beslut överf 0 2903 905 2000 2000 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får återkomma 

i IP 2025 eller framåt

 dränering hus 13, entre sjukhuset östersundslänken ,långsiktigt projekt. fuktproblem överf 500 1534 466 2500 Av total budget att överföra, 2034 tkr, 

beviljas 500 tkr och avslås 1534 tkr då 

fastigheten bedömer att iunte hinna med 

mer
Brandskyddsåtgärder långsiktigt projekt Brandskyddet kan ej säkerställas ta bort 1731 269 2000 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får först 

använda 2024 års budget och vid behov 

återkomma i IP 2025 eller framåt 



Ny HC Funäsdalen Pågår projektering, politiskt beslut Ingen HC ta bort 9186 814 8000 2000 Efter diskussion med fastighet bedöms 

investeringen inte kunna genomföras 

under 2024. Verksamheten får först 

använda 2024 års budget och vid behov 

återkomma i IP 2025 eller framåt

Rådets förslag att inte bevilja överföring efter överenskommelse med fastighet 36 373


